
Referat fra ekstraordinært distriktsledelsesmøde mandag den 19. februar 2018.                

Afbud fra: Hanne Grove, Lars Kamp, Troels Lorenzen og Kaj Hansen. 

Ad 1. Formanden bød velkommen 

Ad 2. Formanden 

Ad 4. Formanden konstaterede, at det havde været et godt møde i Vingsted. 

Til brug for efterbehandlingen havde formanden medbragt en opsummering fra 

plenumdebat. 

- Sygehusudvalgets placering i Ældre Sagen 

Som selvstændig koordinationsgruppe – der forventes tilsvarende struktur og 

samarbejde i distrikterne 4 og 5 

- Tema om booking og regnskab. 

Sidste punkt blev kort debatteret. Det blev konstateret at bookingsystemet ikke pt. 

rigtig bliver brugt. Måske er det for vanskeligt. 

Med hensyn til regnskab så må den enkelte afdeling selv søge hjælp til spørgsmål. 

Vedr. Sygehusudvalget, som har 3 medlemmer, blev det drøftet hvorledes den 

fremtidige tilknytning til distriktet skal være. 

Der var enighed om, at Sygehusudvalget skal være et selvstændigt fagudvalg i 

Distrikt 6, og at udvalget vælger sin formand. 

Forretningsordenen tilrettes derefter. 

Udvalget træder hurtigt sammen og vælger formand, som giver en beretning på 

årsmødet – lig de andre udvalg. 

Distriktsformanden sender vores formulering/beslutning til Distrikt 4 og 5. 

Kaj refererede fra Sygehusudvalgets møde den 12. feb.: der skal i efteråret afholdes 

3 temadage, en i hvert distrikt, hvor de social-humanitære- og de ældrepolitiske 

udvalg inddrages, med henblik på at afklare kommunikationen mellem kommuner 

og sygehuse. 

Ad 5. Formanden refererede kort fra ad hoc udvalget om vedtægter. 

Fra det social-humanitære område blev nævnt, at diakon Connie Hjelm, som var 

oplægsholder på temadagen i januar om den rummelige besøgstjeneste, kunne 

anbefales, hvis afdelingerne skulle afholde et eller andet for egne besøgsvenner. 

Ref. IT 

Næste distriktsledelsesmøde den 22. marts kl. 9.30. 


